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§ 1 
Dagordning, protokoll mm  

Beslut  
Nämnden beslutar att: 
1. fastställa utsänd dagordning 
2. ordföranden och Sara Stenudd justerar dagens protokoll 2021-12-
20 
 

Sammanfattning av ärendet  
Utseende av justerare jämte fastställande av tid för justering. 
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§ 2 
Föregående protokoll  
KYF 2021/1 
 

Beslut  
Nämnden beslutar att: 
1. godkänna protokollet från 2021-11-18. 
 
Handlingar i ärendet 

 KYF 2021/1-13 Protokoll KN 2021-11-18  
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§ 3 
Anmälan av övriga frågor  
Inger Edvardsson (S) och Sylvia Lindgren (S) anmäler övriga 
frågor. 
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§ 4 
Anmälan av skrivelser och protokoll mm  
KYF 2021/5 
 

Beslut  
Nämnden beslutar att: 
1. godkänna anmälan. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anmälan av inkomna protokoll, skrivelser och beslut som inkommit 
samt kontorsyttranden av remisser som upprättats sedan föregående 
sammanträde. 
 
Handlingar i ärendet 

 KYF 2021/5-11 Anmälan av skrivelser och protokoll mm 
2021-12-16 
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§ 5 
Anmälan av samrådsprotokoll 2021-12-08  
KYF 2021/3 
 

Beslut  
Nämnden beslutar att: 
1. godkänna anmälan. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Samrådsprotokoll från föregående förvaltningsgrupp 2021-12-08. 
 
Handlingar i ärendet 

 KYF 2021/3-15 Samrådsprotokoll 2021-12-08  
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§ 6 
Information från Kyrkogårdsnämndens råd för 
funktionshinder  

Sammanfattning av ärendet  
Svante Borg informerade om att rådet berömmer förvaltningen för 
de skrivningar i verksamhetsplanen som på ett föredömligt sätt 
lyfter och synliggör funktionshinderfrågor. 
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§ 7 
Anmälan av delegationsbeslut fattade av tjänsteman  
KYF 2021/4 
 

Beslut  
Nämnden beslutar att: 
1. godkänna anmälan. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anmälan av delegationsbeslut fattade av tjänsteman inom 
kyrkogårdsförvaltningen enligt sammanställning. 
 
Handlingar i ärendet 

 KYF 2021/4-14 Anmälan av delegationsbeslut 2021-12-16 
 KYF 2021/4-14.1 §. 7 Bilaga 1 
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§ 8 
Verksamhetsplan 2022 för Kyrkogårdsnämnden  
KYF 2021/2329 
 

Beslut  
Nämnden beslutar att: 
1. godkänna förvaltningens förslag till verksamhetsplan för 
2022 och överlämna den till kommunstyrelsen och stadens revisorer 
2. ansöka om budgetjustering för ökade kostnader för avskrivningar 
med 1,3 mnkr och ökade kostnader för internräntor med 0,3 mnkr 
3. besluta om omslutningsförändring om 10,5 mnkr 
4. godkänna ansökan om investeringsmedel om 1,0 mnkr för 
klimatåtgärder 
5. godkänna ansökan om investeringsmedel om 1,5 mnkr för 
trygghetsskapande åtgärder. 
  
Beslutsgång 
Inger Edvardsson m fl (S) lade fram ett eget förslag till beslut.  
  
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 
beslutat enligt förvaltningens förslag till beslut. 
  
Reservation anfördes av Inger Edvardsson m fl (S) enligt följande: 
"1. Att delvis bifalla förvaltningens förslag 
2. Att därutöver anföra 
  
Förslaget till verksamhetsplan rymmer flera viktiga insatser där vi 
delar förvaltningens uppfattningar. Vi tvingas dock samtidigt 
konstatera att det finns insatser som begränsas av en alltför snäv 
budget. Det är en märklig ordning där kommunfullmäktiges 
politiska majoritet år efter år budgeterar för stora överskott i 
kyrkogårdsnämndens verksamhet i förhållande till intäkterna från 
begravningsavgiften samtidigt som stora behov föreligger. Vi vill 
därför poängtera att det socialdemokratiska budgetförslaget för 
kyrkogårdsnämnden skulle inneburit en budget om totalt 18 
miljoner kronor ytterligare. Dessa medel skulle med fördel kunnat 
användas för åtgärder som förstärkt underhållet, bidragit till fler i 
arbete och höjt ambitionerna såväl för tillgänglighet som 
klimatarbete. 
  
Att fullt ut använda de medel som staden tagit ut i 
begravningsavgift för begravningsverksamheten påverkar inte 
stadens driftsekonomi varför vi anser att nämnden bör hemställa hos 
kommunstyrelsen att de till fullmäktige ska föreslå en höjd budget 
för kyrkogårdsnämnden i enlighet med det socialdemokratiska 
förslaget." 
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Sammanfattning av ärendet  
Nämnden redogör i verksamhetsplan för 2022 hur verksamheten 
planeras under året med utgångspunkt från kommunfullmäktiges 
budget och målbeskrivningar. 
  
Stadens begravningsverksamhet ska upplevas som trygg och 
förtroendegivande, vara välskött, belyst och tillgänglig. Åtgärder 
genomförs som ökar tryggheten. Som ett första steg in på 
arbetsmarknaden tillhandahåller nämnden platser för feriearbete för 
ungdomar. 
  
Nämnden anpassar verksamheten till en växande befolkning. För att 
möta ett ökat behov av gravplatser byggs en ny begravningsplats på 
Järvafältet, som beräknas vara klar under 2024. Den planerade 
utvecklingen av Strandkyrkogården går vidare genom att ett nytt 
ceremonihus byggs. 
  
Stadens begravningsplatser utgör värdefulla kulturmiljöer som ska 
vårdas och utvecklas. Världsarvet Skogskyrkogården bidrar till 
besöksnäringen i Stockholm. Förvaltningen har ett gott samarbete 
med företagare inom begravningsbranschen. Miljöarbetet fokuserar 
på åtgärder för hållbar energianvändning, hållbar mark- och 
vattenanvändning, buller samt återvinning av avfall. Arbetet med att 
minska koldioxidutsläpp fortsätter genom att 
krematorieverksamheten helt drivs av biogas. Förvaltningen 
undviker helt kemiska bekämpningsmedel skötseln av 
begravningsplatserna. 
  
Effektivitet och resurshushållning präglar nämndens verksamhet. 
Nämnden strävar efter en långsiktig investeringsplanering där 
driftkostnadsperspektivet är i fokus. Förvaltningen vidareutvecklar 
arbetet med att stärka investeringsstyrningen och förbättra 
budgetföljsamheten, prognossäkerhet samt styrningen av 
investeringsprojekt. Medarbetarna uppmuntras till att vara 
engagerade, delaktiga, ansvarstagande samt ha ett professionellt och 
etiskt förhållningssätt. 
 
Handlingar i ärendet 

 KYF 2021/2329-4 Verksamhetsplan 2022 
Kyrkogårdsnämnden 

 KYF 2021/2329-4.1 VP bilaga internkontroll 
 KYF 2021/2329-4.2 VP bilaga 
 KYF 2021/2329-4.4 § 8. BIlaga Ansökan om 

budgetjusteringar för särskilda ändamål 
 KYF 2021/2329-4.5 §.8 Bilaga- Kompetensforsorjningsplan 
 KYF 2021/2329-4.3 §.8 Bilaga Informationssäkerthet 
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§ 9 
Ansökan till KYF om bidrag för Hedvig Eleonora kyrkas 
kyrkogård  
KYF 2021/437 
 

Beslut  
Nämnden beslutar att: 
1. bevilja Hedvig Eleonora församling extra bidrag omfattande 700 
tkr under 2022 för åtgärder enligt framtagen vårdplan för 
kyrkogården. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Hedvig Eleonora församling äskade den 2021-02-10 om extra 
bidrag omfattande 2,0 mnkr för att under cirka tre års tid genomföra 
renoveringsåtgärder avseende Hedvig Eleonora kyrkogård. 
Åtgärderna för äskandet är upptagna i framtagen vårdplan för 
kyrkogården vilken bifogades ansökan. Utöver detta ansökte 
församlingen om ytterligare 100 tkr för renovering av ett 
gjutjärnsstaket på kyrkogården. 
  
Åtgärderna ansågs inte täckas av det garanterade ersättningsbelopp 
som årligen betalas ut som bidrag för begravningsverksamheten. 
 
Handlingar i ärendet 

 KYF 2021/437-2 Tjänsteutlåtande - Extra bidrag Hedvig 
Eleonora kyrkogård 
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§ 10 
Järva begravningsplats - Upphandling gröna växter  
KYF 2021/1379 
 

Beslut  
Nämnden beslutar att: 
1. ge Peab Anläggning AB (556568-6721) uppdraget att utföra grön 
entreprenad på Järva begravningsplats 
2. ge förvaltningschefen i uppdrag att teckna kontrakt med Peab 
Anläggning AB. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen har valt att gå ut med anbudsförfrågan i enlighet med 
lagen (2016:1145) om offentlig upphandling (LOU) för den gröna 
anläggningsentreprenaden på Järva begravningsplats. 
Efter prövning av anbud föreslås att nämnden fattar beslut att ge 
Peab Anläggning AB uppdraget att utföra entreprenaden. 
 
Handlingar i ärendet 

 605447 (Godkänd - R 2) Tjut tilldelningsbeslut grön 
entreprenad Järva begravningsplats  

 605436 Upphandlingsrapport grön entreprenad Järva 
begravningsplats 
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§ 11 
Förvaltningschefens information  

Sammanfattning av ärendet  
Svante Borg informerade nämnden om det rådande läget på Järva 
begravningsplats. Projektet löper enligt fastställd budget, någon 
justering kan ske till bokslutet. 
  
Förvaltningen har en god beredskap för att möta en ökad 
smittspridning. Med FHMs nya rekommendationer återgår 
förvaltningen till tidigare restriktioner för bla krematorierna där 
endast medarbetare nu får tillträde. För de som kan möjliggörs 
hemarbete. 
  
Pulkaåkandet på Skogskyrkogården fortsätter att vara ett problem 
som kommer med snön. Förvaltningen arbetar med de 
informationskanaler som finns tillgängliga och tydlig skyltning på 
plats för att komma tillrätta med problemet. 
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§ 12 
Övriga frågor  
  
Sylvia Lindgren (S) frågande hur förvaltningen arbetar med 
ansvarsfördelning för de underleverantörer som anlitas. Svante Borg 
svarade att det mest effektiva verktyget är de avtal som tecknas med 
leverantören där krav kan ställas på kollektivavtal mm. 
Inger Edvardsson (S) lyfte frågan om de kopparstölder som nyligen 
rapporterats om i medier, hur gör förvaltningen för att förhindra 
detta? 
De koppartak som stulits ersätts med plåttak som inte är lika 
stöldbegärliga. 
  
Inger lyfte även frågan om förvaltningen erbjuder gama gravstenar 
för återanvändning. Svante Borg svarade att förvaltningen låter 
gravstenar stå kvar på gravplatser som återgår till förvaltningen men 
även erbjuder nya gravrättsinnehavare att ta vara på och slipa om 
gamla stenar. 
  
  
Ordförande tillönskade nämnden och förvaltningen en God Jul och 
Gott Nytt År och tackade för ett fint samarbete under året. Nämnden 
önskade ordförande detsamma. 
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